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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:1278 Automater för kontanthantering

Flera invånare i Västmanland har de senaste veckorna kontaktat mig i 
desperation när uttagsautomaterna är stängda dag efter dag. Enligt uppgift beror 
problemen på att Bankomat AB har ändrat rutinerna för transporten av 
kontanter och att det kan dröja till efter sommaren innan problemet är avhjälpt. 
Det är oacceptabelt.

Många människor är helt beroende av automaterna för att få ut kontanter eller 
sätta in pengar på sina konton, nu när många banker inte längre tillhandahåller 
den servicen. Det är inte mindre viktigt i dessa tider av kriser och krig i vårt 
närområde.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkra svenskarnas tillgång till automater för 
kontanthantering?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-25
Besvaras senast
2025-07-09


